
Schriftelijke vragen (artikel 36 Rvo) van Fractie Pastoor met betrekking tot infrastructuur in 
de haven.

Den Helder, 16 augustus 2022

Geacht college van burgemeester en wethouders,

Havenbedrijf Rotterdam, Groningen Seaports en North Sea Port gaan onder meer de 
steigers, bolders, kademuren, wegen en elektriciteitsvoorzieningen standaardiseren.

De voordelen van een standaardisatie van haveninfrastructuur zijn volgens de partijen legio: 
behalve goedkoper en efficiënter zou het ook de kwaliteit van de infrastructuur moeten 
verhogen.

Havenbedrijf Rotterdam besloot in 2015 alle vereisten bij de bouw vast te leggen en over te 
gaan tot standaardiseren in havenbouw en -beheer. North Sea Port en Groningen Seaports 
gaan deze standaarden gebruiken in de verdere ontwikkeling van de haveninfrastructuur.
De infrastructuur moet volgens de havenbedrijven de veiligheid in de haven verbeteren en 
maatwerk aan bedrijven en investeerders leveren. De drie havens delen voortaan ervaringen
en werken aan de verdere ontwikkeling van de Nederlandse havenbouwstandaarden.

Dit aldus in het nieuwsblad transport te lezen, geschreven door Rieneke Kok op 15 
augustus.

Naar aanleiding van dit artikel zijn wij geïnspireerd geraakt en willen u dit niet laten ontgaan. 
Wellicht zou dit een goede kans zijn voor ons als havenstad.

In dit kader stellen wij u de volgende vragen:

1. Is het mogelijk om in gesprek te gaan met deze steden, bedrijven óf anderen en een 
connectie of samenwerking aan te gaan over het standaardiseren van steigers, 
bolders, kademuren, wegen en elektriciteitsvoorzieningen?

2. Bent u bereid om ons een terugkoppeling te geven over een eventuele uitkomst met 
onderbouwing wat uw vervolgstappen kunnen zijn?
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